

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學

Recruitment

To meet the needs of continuous development, provide timely, professional, and comprehensive support to school, we are in search of dedicated professionals for the following post for 2023-24:

1. Western Calligraphy Instructor

Preferably with relevant qualifications and experience in teaching Secondary School.

2. Activity Assistant for Special Educational Needs Students

- Higher Diploma or above and good interpersonal skill;
- Experience working with individuals who have Special Educational Needs;
- Provide support to SEN activities and also administrative assistance in school programmes and SEN projects;
- Experience in design and photography is preferred.

Interested parties may apply with resume to the attention of the Principal of Christian Alliance Cheng Wing Gee College on or before 30 November 2023 (12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, Sha Tin, N.T). Please state the position applied for.

【Personal data provided by applicants will be used for recruitment purpose only.】

本校為一所基督教英文中學，為配合學校持續發展的需要，現誠聘以下職位：

1. 西洋書法導師

持相關資歷，具教授中學生經驗者優先

2. 特殊學習需要活動助理

- 大專或以上學歷，溝通能力良好；
- 照顧及支援有特殊學習需要的學生；
- 協助 SEN 活動，支援學校計劃及 SEN 活動的文書工作；
- 具設計、攝影及組織活動經驗者優先。

有意者請於 2023 年 11 月 30 日(四)或之前以書函、履歷及要求待遇郵寄至大圍積運街 12-14 號宣道會鄭榮之中學校長收，請註明應徵職位，合則約見。

【申請人提供的資料只作招聘用途。】